
 

 

 

Αθήνα,  18 Μαΐου 2021 

Ε Π Ι Κ Α Ι Ρ Η    Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Η μη ενσωμάτωση των μονοκλωνικών αντισωμάτων στη θεραπευτική στρατηγική της χώρας, 

συνιστά εγκληματική αδράνεια του Υπουργείου Υγείας». 

Από τον Νοέμβριο του 2020 τα μονοκλωνικά αντισώματα έχουν πάρει έγκριση έκτακτης ανάγκης από τον 
Αμερικάνικο Οργανισμό Φαρμάκων και Τροφίμων (FDA), ενώ αντίστοιχη απόφαση έχει λάβει από τον 
Μάρτιο του 2021 και ο Ευρωπαϊκός Οργανισμός Φαρμάκων. Ήδη, πολλές ευρωπαϊκές χώρες, όπως η 
Γερμανία, η Ιταλία και η Ουγγαρία, χρησιμοποιούν τα μονοκλωνικά αντισώματα για τη θεραπεία ασθενών με 
μέτρια και σοβαρή νόσηση από COVID-19. 
 
Επίσης, έχει αποδειχθεί από τις επιστημονικές μελέτες που διεξάγονται παγκοσμίως η θετική επίδραση τους 
στους ασθενείς με αυξημένους προγνωστικούς δείκτες. Η χορήγηση τους τις πρώτες μέρες της νόσησης, τους 
προφυλάσσει ως και 70% από την επιδείνωση με αποτέλεσμα τη μείωση του αριθμού των διασωληνωμένων 
και των θανάτων.  
 
Τα μονοκλωνικά αντισώματα είναι πλέον επιστημονικά ασφαλή στη χορήγηση τους και παρέχουν άμεσο 
αποτέλεσμα τόσο στη θεραπεία των ασθενών, αλλά και βραχυπρόθεσμα στη μείωση της πίεσης που δέχεται 
το Εθνικό Σύστημα Υγείας, ούτος ώστε να καλυφθούν και οι ανάγκες του πληθυσμού στη λοιπή νοσηρότητα.  
 
 
Επειδή, τα φάρμακα αυτά λειτουργούν σαν παθητικός εμβολιασμός. Η χορήγηση αντισωμάτων στα αρχικά 
στάδια μπορεί να βοηθήσει τους ασθενείς υψηλού κινδύνου να αποφύγουν μια πιο σοβαρή εξέλιξη. 
 
Επειδή, η εμβολιαστική κάλυψη του πληθυσμού κινείται με αργούς ρυθμούς. 
 
Επειδή, η στρατηγική που ακολουθείται εδώ και 1 χρόνο, μόνο με τους περιορισμούς δραστηριοτήτων και 
μετακινήσεων έχει αποδεδειγμένα αποτύχει, καθώς η χώρα μας μετρά ήδη 11.200 θανάτους συνανθρώπων 
μας, σημαντική μερίδα από τους οποίους θα μπορούσε να είχε επιβιώσει κάνοντας χρήση των μονοκλωνικών 
αντισωμάτων. 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1) Τι ενέργειες προτίθεται να κάνει και με ποιο χρονοδιάγραμμα για την προμήθεια των μονοκλωνικών 

αντισωμάτων;   

2) Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους ακόμα δεν το έχει πράξει;    
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